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nieruchomości, którzy nie złoiq dek|aracji w stosownym terminie
mianowicie do 31 maja 20L3 r. W razie stwierdzenia, ze te deklaracje
zawierają błędy rachunkowe Iub inne oczywiste omyłki bądź
wypełniona jest niezgodnie z usta|onymi Wymaganiami w za|ezności
od charakteru i zakresu uchybień zgodnie z prawem Wnoszone są
poprawki. Uwierzyte|nienie kopii skorygowanej dek|aracji, doręczenie
wtaścicielowi nieruchomości uwierzyteInienie kopii skorygowanej
dek|aracji wraz z informacjązwiązanq z niezbędną korektą w wyniku
stwierdzenia braku. W razie wątp|iwo się co do poprawności dek|aracji
wzywanie do udzie|enia niezbędnych wyjaśnień W okreś|onym
terminie ce|em dobrego i całkowitego zorganizowania systemu
gospodarowania odpadami komunalnymi.

obecnie Wszyscy pracownicy bardzo mocno pracujq,
wydłuzy|iśmy godziny pracy. W budynku USc dek|aracje są
przyjmowane od godz. 7.30 do godz. 20.00, w soboty i w niedziele od
godz. 10.00 do 18.00. w ośmiu biurach terenowych mozna uzyskać
niezbędne informacje, można zostawić dek|aracje W Wyznaczonym
miejscu w urnie, te punkty terenowe pracują od godz. 16.00 do godz.
20.00. dz iękuję bardzo.

Radny Jerzy Zając szkoda, Że tutaj nie ma na tej sa|i, a
przynajmniej nie widzę dwóch osób: Prezydenta Miasta Częstochowy,
który powinien być i nie widzę równiez pełnomocnika ds. śmieci,
przepraszam za kolokwial izm Pana Roberta Kalinowskiego, moze go
nie dostrzegłem. Wydaje mi się, ze to jest błąd, a|e oprócz tego to
jest tak. To rzeczywiście Wymaga ta reforma duzo pracy' Pani
Dyrektor przedstawiła te róŻne czynności, i pewno gdyby ty|ko to
cztowiek słuchał to by powiedział tak - nie jest źle, aIe jezeIi Radny,
jeze|i człowiek wejdzie do USC, a tam wszedł w ubiegłym tygodniu
dwukrotnie to zobaczy, ze tak fajnie nie jest.

Jeże|i chce się dodzwonić to \^| ogóle jest to skazane na
porazkę. Te telefony, które są podane najczęściej nie odbierają.
Centra|a Urzędu, bo nawet i tutaj się pytałem' no po prostu mówi, ze
to sq tamte te|efony, a ludzie się wkurzajq. Wkurzajq się' bo po
prostu ta informacja nie poszła tak dobrze jakby się wydawało. Jest
tez trochę w tym naszej winy jako, ze uchwaIi|iśmy takq deklarację
jaka jest, d W tej dek|aracji są po prostu btędy prawne. Urząd nie
moze domagać się od obywate|a danych, które juz posiada, posiada,
bo jest system info o terenie i w tym systemie info jest mnóstwo
róznych rzeczY, równiez Są numery geodezyjne działek. To, że nie
może posiadać to przypomnę reguIuje to kodeks postępowania
administracyjnego dzięki uprzejmości Pana mecenasa Mrozińskiego
dostałem: organ administracji pub|icznej nie może iądac
zaświadczenia ani oświadczenia na potwierdzenie faktów lub stanu
prawnego jezeli znane są już one organowi, a większość rzeczy Są
znane organowi,  a mimo to tego s ię wymaga.

Wątp|iwości W tej chwi|i po czasie i to równiez ześmy
przegłosowa|i to budzi równiez to, ze W części mieszkańców musi
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pokazywać czy tez kserować kopie poprzednich umów śmieciowych,
co ja uważam za nieporozumienie, bo po co to komu. Nie mówiąc juz
o tym, ze jest to wqtp|iwe w sensie informacji o ochronie danych
osobowych. A oprócz tego są jeszcze pytania, bo ja przejrzałem i
wydrukowałem z porta|u gazety wyborczej takie tu artykuł ,,Dek|aracji
śmieciowe składamy od poniedziałku,, - i|ość pytań tam zawartych i
to wca|e nie sq zadne obe|gi czy b|uzgi jak to bywa na takich forach,
a|e są to po prostu pytania. I na te pytania ludzie nie mają
odpowiedzi, a np. są pytania na które, przeczytałem to wszystko, nie
wiem i chciałbym, zeby te pytania zresztą dam Pani Dyrektor, bo
widzę, ze jest najwyzszym tutaj pełnomocnikiem w CzPK.

Prosiłbym o odpowiedź, według stawki osobowej i|e jest
przewidziane Wywozu śmieci na jednego mieszkańca domku
jednorodzinnego. Co ze śmieciami nietypowymi np.
biodegradującymi, trawa skoszona w ogrodzie jeś|i zbiórka odpadów
nie jest selektywna. Co z odpadami ponadnormatywnymi? Komu
na|ezy je zgłaszać, Że takie są i czy trzeba mieć na to dodatkową
usługę? A jeszcze jest jedna sprawa, która wynika z informacji jako
pracownicy CzPK, pracownicy CzPK informują, ŻQ W domkach
jednorodzinnych nie będzie pojemników, aIe będą przekazywane
worki na śmieci. W jaki sposób na|ezy je przechowywać jeze|i
praktycznie w kazdYm z tych domostw sq zwierzęta, psy. Czy będzie
częstsza wywózka pojemników na śmieci czY moz|iwa będzie
dzierŻawa ich itd. Jest jeszcze sprawa zwiqzana z mieszkaniami
spółdzie|czymi, a|e posiadającymi wyodrębnioną własność i prawo do
gruntu, wynikałoby z tego, że oni muszą złoŻyć sami dek|arację, tylko
gdzie oni mają postawić sobie te pojemniki? Te pytania wraz ze
wszystkimi innymi pytaniami z tej deklaracji to przekazuję Pani
Dyrektor, bo myś|ę, Że warto by było ten porta| odpady, który
stworzyło CzPK jest fajny, aIe wieIu Iudzi nie ma Internetu, nie
korzysta z tego, a musi wiedzieć i oni mają duzo większy kłopot niz
inni, myś|ę, ze jest jeszcze czas na jaką taką poprawę działania tego
wszystkiego, a|e ko|ejek chyba, chciałbym Żeby były moz|iwe do
uniknięcia' no a ze te|efony sq nieodbierane, a Iudzie dzwoniqcy tak
odbierają jakby nikt nie robił to jest to prawie, że skanda|. Być może,
Że tych osób jest za mało, a|e to trzeba rzucić jak to się mówi
wszystkie siły i środki, aŻby Iudzie chcie|i się zadek|arować i chcie|i po
prostu być. oziękuję, myś|ę, ie na niektóre z tych pytań odpowiedzi
dostanę dzisiaj, a jak nie to proszę o przekazanie mi odpowiedzi na
piśmie. Dziękuję.

Radny Jacek Krawczyk Panie Prezydencie mam tutaj pewne
kwestie jeszcze do wyjaśnienia i do zwrócenia uwagi W
funkcjonowaniu catego systemu i informacji. otóż pierwsza kwestia.
Dlaczego do mieszkańców nie zostały wysłane informacje
bezpośrednio do kazdego mieszkańców na kazdy |oka| na temat
konkretnie reformy. śmieciowej, Żeby kaŻdy dostał informację, całą
obsługę itd. Ludzie często zwracajq się, że nie wiedzq, może byśmy
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